
Verslag ouderraad dinsdag 12 september 
 
Aanwezig: Raf, Liesbeth, Kobe, Erika, Carolien, Zilia, Bart VB, Wim, Annelies VSV, Annelies M, Bart G, 
Tine, Rolinde 

  
Verontschuldigd: Noor,  Annelies R, Martje, Jozefien, Valerie, Kirsten, Priscilla, Laura 

 
1. Terugblik voorbije activiteiten: 

- Dag van de Leerkracht: koffiemachine wordt goed gebruikt – chocolade wordt 
altijd geapprecieerd 

- Disney Wandeling: 203 inschrijvingen – heel leuk dat alle kleuterleerkrachten 
en veel andere leerkrachten er waren – iedereen heel enthousiast - volgend 
jaar misschien iets minder stops – timings van de film herbekijken – periode in 
het jaar ook heel goed – eventueel kleine en grote route voorzien 

- Onthaal instappers: aan de deur de ouders eraan herinneren – flyer 
meegeven op het infomoment 
 

 
2. Activiteiten in de toekomst:  

- Verdeling bloembollen: 
Donderdag 30 nov geleverd – Vrijdag ochtend 1 dec worden de pakjes 
gemaakt om te verdelen: indien er nog iemand kan vanaf 9 uur, mag die 
steeds komen helpen – we mikken op 1400€ winst (1000€ gaat naar de 
leerlingenraad) – met de overschot worden reeds “houten planken” voor 
tussen de kinderen te zetten tijdens de toetsen mee gekocht (gemaakt door 
het VTI) 

- Soep december: 
Praktisch handig dat de soep wordt rondgebracht in de klassen. Vuur gaan 
vragen bij de traiteur – Zilia wilt dat vragen. Caroline vuur vanop de voetbal. 
Laatste vrijdag – Annelies VSV koopt de groenten – vanaf 10 uur starten met 
opwarmen. 

- Casino Royale:  
Team van 7 mensen! – al 2 goeie vergaderingen gehad – affiches worden de 
komende weken opgehangen – werklijst is nog een open punt – goed 
sponsoring opgehaald – Leen gaat terug aan actie doen naar de leerkrachten 

 

 
3. Naschoolse activiteiten: 

Groot plusplunt dat Juf Elien en Meester Brecht de Sportymix doen – danslessen 
lopen goed – skaten kids heel enthousiast, misschien een 2de leraar nodig volgende 
keer? – handwerk verloopt ook goed 
 

4. Klasantenne: Raf neemt het op met de leerkrachten om te bekijken waar het nog 
moet uitgerold worden 
 

5. Hip Hop advies raad: update volgende vergadering 
 



  

6. Update Maggie: de tenten zijn door de gemeente vergund + al een groot deel van de 
nieuwbouw – met Maggie zal er terug een startvergadering komen en een planning 
worden gemaakt – men hoopt te verhuizen tegen de krokus – er wordt volop gezocht 
naar vrijwilligers om de tenten op te bouwen 

 

7. Plan nieuwbouw: alle feedback vanuit de ouderraad vorige keer is meegenomen en 
verwerkt – de leerkrachten zijn heel blij en hebben geen opmerkingen meer 

 

8. Frigo: gaan we aankopen 
 

9. Boektoppers – pakket per leeftijd samen gesteld – we hebben folders gekregen – 
begeleidende brief en google forms – brief opmaken – mail met google forms – Tine 

 

10. VCOV – is er nog een nut – we gebruiken het niet 
 

11. Bodymap – communicatie naar de ouders 
 

12. Scholenraad: HHR is goedgekeurd – De Kraal zit vol, geen wachtlijsten – 
Bouwprojecten toegelicht: Den Doren is klaar – Samenwerking met Windekind: 
conclusie is dat het kan als het een positief verhaal is voor iedereen: leerling van 
Windekind, huidige leerlingen, leerkrachten. Beslissing is verder nog niet genomen. 
 

13. Grootouderfeest – vroeger 1 keer om de 3 jaar – Raf vraagt het na 
 

14. Kalender overdacht – vrijdag samenkomst Tine en Annelies R 
 

15. Schilderwerken – er moeten nog enkele meters gebeuren en nadien overal een 
tweede laag – wanneer kunnen we dit doen, even bekijken in de whatsapp 
 

16. Zijn er ouders die een ICT/stem workshop willen komen geven? -  
 

 

Niet vergeten voor 2024:  
- Juf Griet (Rots en Water) - april 2024 met Pensioen 
 

  
 


